



ព័ត៌មានអំពីកម្មវិធីសុខភាពមាត់ទឹករបស់កុមារ

សេវាកម្មផ្តល់ជូន

កម្មវិធីសុខភាពមាត់របស់កុមារផ្តល់ជូននូវផ្ទះឆ្នេរមួយសម្រាប់កុមារដែលមានអាយុពី 6 ខែដល់ 21 ឆ្នាំ។ ក្មេងភាគច្រើនបានចុះឈ្មោះចូលរៀននៅក្នុងកម្មវិធីនេះនៅទីក្រុងផតលែន។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយកុមារមកពីសហគមន៍ដែលនៅជិតខាងក៏អាចទទួលបានសេវានៅគ្លីនិកមួយនៅឯសាលាបឋមសិក្សា Riverton ឬវិទ្យាល័យផល្លែនផងដែរ។ កុមារដែលចូលសាលារៀននៅផ្លាស្ទែនទទួលបានទម្រង់ចូលរៀនដែលមាតាបិតាត្រូវចុះហត្ថលេខាដើម្បីឱ្យកូនរបស់ពួកគេឃើញនៅសាលារៀន។

ការបង្ការ។

ការសំអាតហ្វូយអូរីនិងសារធាតុសំយោគត្រូវបានផ្តល់ជូនដោយអនាម័យនៅតាមសាលារៀនទាំងអស់នៅ Portland ឬនៅគ្លីនិក Riverton ឬមន្ទីរពេទ្យផតលែន។

ការព្យាបាល។

ការព្យាបាលតាមដំបូន្មានត្រូវបានផ្តល់ជូនដោយពេទ្យឆ្នេរកម្មវិធីកុមារមាត់ដូរឬនិស្សិតឆ្នេរ UNE ដែលទទួលខុសត្រូវនៅគ្លីនិកដែលស្ថិតនៅក្នុងវិទ្យាល័យផលលីន។ ការព្យាបាលអាចរួមបញ្ចូលប៉ុន្តែមិនត្រូវបានកំណត់ចំពោះ: ការពិនិត្យមាត់ឆ្នេរ, ការរកកាត់ឆ្អឹងជំនី, ហ្វូយអូរី, ការបំពេញបន្ថែម, មកុដនិងការស្រង់ចេញទេ។

Greater Portland Health

សាលារៀនដែលមានមូលដ្ឋានគ្រឹះនៃសេវាកម្មឆ្នេរគឺជាផ្នែកមួយនៃសេវាកម្មដែលផ្តល់ជូនដោយ Greater Portland Health ។ Greater Portland Health

គឺជាមជ្ឈមណ្ឌលសុខភាពដែលមានលក្ខណៈសហព័ន្ធដោយមានបេសកកម្មផ្តល់ជូននូវការថែទាំសុខភាពដែលផ្តោតលើអ្នកជំងឺដែលមានគុណភាពខ្ពស់ដែលអាចចូលទៅដល់តម្លៃសមរម្យនិងមានវប្បធម៌។

Greater Portland Health

ផ្តល់ជូននូវការថែទាំសុខភាពផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រនិងអាកប្បកិរិយាព្រមទាំងសេវាកម្មជំនាញមួយចំនួននៅទីតាំងសំខាន់ៗចំនួនប្រាំបួននៅក្នុង Portland និង South Portland ។

សំរាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីសុខភាពនៅមហាផតលែនសូមទាក់ទង (207) 874-2141

ឬបើកមើលគេហទំព័ររបស់យើង: <http://www.greaterportlandhealth.org/> ។

សំណួរដែលគេច្រើនសួរ

Q: តើមានថ្លៃសេវាសម្រាប់សេវាធ្មេញទេ?

A: បាទ / ចាសប្រសិនបើកូនរបស់អ្នកមានធានារ៉ាប់រងធ្មេញរួមទាំង MaineCare  
ការធានារ៉ាប់រងនឹងត្រូវបានចេញវិក្កយបត្រ។

សម្រាប់កុមារដែលមិនមានសេវាធានារ៉ាប់រងធ្មេញមានកំរិតថ្លៃឈ្នួល។

អ្នកផ្តល់ប្រឹក្សាហិរញ្ញវត្ថុអាចរកបានដើម្បីជួយកំណត់ថាតើអ្នកជំងឺមានសិទ្ធិទទួលបានការធានារ៉ាប់រង  
ហើយបើមិនដូច្នោះទេត្រូវពិនិត្យមើលឡើងវិញនូវតម្លៃនិងជម្រើសនៃការបង់ប្រាក់។

សំណួរ: តើនេះជាកម្មវិធីសាលារៀនមែនទេ?

ច: ទេកម្មវិធីនេះដំណើរការនៅក្នុងសាលារៀនប៉ុន្តែត្រូវបានដំណើរការដោយ Greater Portland Health ។  
កុមារអាយុ 6 ខែរហូតដល់ 21 ឆ្នាំអាចចុះឈ្មោះចូលរៀន។

Q: តើខ្ញុំចាំបាច់ត្រូវចុះឈ្មោះកូនរបស់ខ្ញុំដែរឬទេប្រសិនបើពួកគេជាអ្នកជំងឺដែលបានបង្កើតឡើងនៅ  
Greater Portland Health?

ចាស:

ទម្រង់ចុះឈ្មោះចូលរៀនផ្តល់ឱ្យយើងនូវការអនុញ្ញាតឱ្យមើលកូនរបស់អ្នកដោយគ្មានវត្តមានឪពុកម្តាយ។

Q: ខ្ញុំចង់ចុះឈ្មោះកូនរបស់ខ្ញុំតើខ្ញុំត្រូវធ្វើទម្រង់ចុះឈ្មោះចូលរៀននៅឯណា?

ចំណើយ: សូមឱ្យកូនរបស់អ្នកប្រគល់សំណុំបែបបទដែលបានបំពេញរួចទៅអោយគិលានុបដ្ឋាករគ្រូបង្រៀន  
សាលារៀន។

សំណួរ:

តើកូនរបស់ខ្ញុំអាចមើលឃើញប្រសិនបើទម្រង់ចុះឈ្មោះចូលរៀនមិនបានត្រឡប់មកវិញជាមួយហត្ថលេខា  
ខាមេ?

ច: សិស្សអនីតិជន (អាយុក្រោម 18 ឆ្នាំ)

ត្រូវមានទម្រង់ចុះឈ្មោះចូលរៀនមុនពេលអ្នកផ្តល់សេវាមើលឃើញ។

ទម្រង់ចុះឈ្មោះចូលរៀនរួមធ្វើជាប័ណ្ណអនុញ្ញាតដើម្បីផ្តល់សេវាធ្មេញដល់អនីតិជន។

ប្រសិនបើសំណុំបែបបទមិនត្រូវបានត្រឡប់មកវិញនោះយើងនឹងត្រូវហៅទូរស័ព្ទទៅឪពុកម្តាយរបស់កុមារ  
ដើម្បីទទួលបានការយល់ព្រមដោយផ្ទាល់មុនពេលការថែទាំឬការព្យាបាល។

ប្រសិនបើសិស្សមានអាយុលើសពី 18

ឆ្នាំពួកគេអាចបំពេញនិងចុះហត្ថលេខាលើទម្រង់ចូលរៀនដើម្បីទទួលបានសេវាកម្ម។

សូមហៅទូរស័ព្ទមកលេខ 207-541-6627 ដើម្បីធ្វើការណាត់ជួបឬទំនាក់ទំនងមកកាន់ Kathy Martin  
ជាប្រធានកម្មវិធីសម្រាប់កម្មវិធីផ្តល់របស់ Greater Portland នៅ (207) 874-2141x 8401 ឬ  
kmartin@greaterportlandhealth.org សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម។